
 

 

 

 

Αθήνα 17 Ιανουαρίου2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

       

ΘΕΜΑ: «Ανάγκη άμεσης επίλυσης προβλημάτων του ΨΝΑ (ΔΑΦΝΙ), την εποχή της 

πανδημίας» 

 

Το ΨΝΑ (Δαφνί) και το Δρομοκαΐτειο είναι Ψυχιατρικά Νοσοκομεία στη Δυτική Αθήνα, ο ρόλος 

και η προσφορά τους όμως στη ψυχική υγεία, είναι υπερτοπική. Τα εν λόγω νοσοκομεία 

καλύπτουν τις ανάγκες σε θέματα Ψυχικής Υγείας τόσο των κατοίκων του Λεκανοπεδίου Αττικής 

όσο και της Περιφέρειας, καθώς το 15-18% των Εισαγωγών Ασθενών ετησίως, αφορούν άτομα 

που διαμένουν στη Περιφέρεια. Το ΨΝΑ(Δαφνί) καλύπτει το 50% των εισαγωγών της 

Ψυχιατρικής εφημερίας στην περιοχή της Αττικής, το 35% το Δρομοκαϊτειο και το 15% οι 

Ψυχιατρικές κλινικές των Γενικών Νοσοκομείων 

Οι ψυχιατρικά νοσούντες, δεν είναι ασθενείς δεύτερης κατηγορίας και η θεραπευτική 

αντιμετώπισή τους την εποχή της πανδημίας, πρέπει να χαρακτηρίζεται από αξιοπρεπείς 

συνθήκες νοσηλείας και ισοτιμίας, έναντι άλλων ασθενών. 

Ειδικότερα, στο ΨΝΑ (Δαφνί) σήμερα νοσηλεύονται περί τα 1050 άτομα, 30% στις 

εγκαταστάσεις του νοσοκομείου και 70%  σε δομές-ξενώνες σε διάφορα μέρη της Αττικής, στο 

πλαίσιο της προώθησης της από ασυλοποίησης. Συγκεκριμένα, το ΨΝΑ έχει αναπτύξει στην 

κοινότητα 15 ξενώνες, 20 οικοτροφεία και 34 διαμερίσματα, καθώς και 30 προγράμματα και 

δομές απεξάρτησης. Σύμφωνα με τα στατιστικά στοιχεία του 2021, το Νοσοκομείο έχει ρεκόρ 

ακούσιων εισαγωγών που ξεπέρασαν για πρώτη φορά τις 1.500(ποσοστό 65%).  

Οι ιδιαίτερες συνθήκες του covid 19 επηρέασαν, όπως είναι φυσικό, και τη λειτουργία του 

Νοσοκομείου, τη στιγμή που οι ελλείψεις προσωπικού (νοσηλευτών, αλλά και ιατρών) είναι 

σημαντικές. Αποτέλεσμα αυτού, η Παθολογική Κλινική να λειτουργεί ως κλινική covid και τα 

παθολογικά περιστατικά να στέλνονται σε άλλα δημόσια νοσοκομεία.  

Στις στεγαστικές Μονάδες ψυχοκοινωνικής αποκατάστασης, εργάζονται 5-6 νοσηλευτές με 

μονο- βάρδια,(απόγευμα και βράδυ). 
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Σημειώνουμε ότι με βάση στοιχεία από το ΨΝΑ (ΔΑΦΝΙ) τον Νοέμβριο 2021, από τις 76 

οργανικές θέσεις ψυχιάτρων υπηρετούν 48, ενώ επίκειται λόγω συνταξιοδότησης αποχώρηση 

5 ιατρών και 4 πρόκειται να παραιτηθούν για προσωπικούς λόγους. 

Παράλληλα, είναι σε αναστολή εργασίας σήμερα, περί τους 100 εργαζόμενοι. Το δε 10ο 

ψυχιατρικό τμήμα είναι ανενεργό, λόγω καραντίνας α συμπτωματικών ασθενών. 

Σε ερώτηση που καταθέσαμε βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ την 5/4/21 θέσαμε τα σοβαρά 

λειτουργικά προβλήματα του νοσοκομείου, την έλλειψη προσωπικού, καθώς και την έλλειψη 

ασθενοφόρου (τα υπάρχοντα είναι πεπαλαιωμένα). Επίσης ετέθη το σοβαρό ζήτημα της μη 

κάλυψης των 4 θέσεων απολυμαντών (σήμερα η απολύμανση γίνεται από μια επόπτρια υγείας 

και ιδιωτικό συνεργείο).  

Με την παρούσα ερώτησή μας επανερχόμαστε, καθώς η κατάσταση στη λειτουργία του 

νοσοκομείου πλέον, είναι οριακή. 

Δεδομένου ότι: 

• Η ανάγκη σε προσωπικό του ΨΝΑ είναι επείγουσα & άμεση, μέσα στις συνθήκες 

της πανδημίας, 

• Οι εργαζόμενοι υπερβάλουν εαυτόν, εκτελώντας το κοινωνικό τους έργο με 

φιλοτιμία και συναίσθηση ευθύνης, 

• Οι λύσεις που «ακούστηκαν» από το υπουργείο περί μεταφοράς ψυχιατρικών 

ασθενών στη Λέρο…, καθώς και η πρόθεση για κλείσιμο ξενώνων & οικοτροφείων 

και μεταφορά ασθενών στο Ψυχιατρείο (πρόταση επιστημονικής επιτροπής του 

ΨΝΑ), είναι προτάσεις οι οποίες δεν προχώρησαν και δημιούργησαν 

αναστάτωση και αγωνίες. 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

• Δεσμεύεται ότι δεν θα υπάρξει συρρίκνωση – σύμπτυξη - διάλυση των 

στεγαστικών δομών που έχει αναπτύξει το ΨΝΑ Δαφνί στην κοινότητα;  

• Θα ενισχυθεί άμεσα το ΨΝΑ με προσωπικό (ιατρικό και νοσηλευτικό), μόνιμο, 

αλλά και επικουρικό; 

• Θα προχωρήσει η δημιουργία νέων ξενώνων και οικοτροφείων, επαρκώς 

στελεχωμένων με κατάλληλο προσωπικό, ώστε να ολοκληρωθεί η Ψυχιατρική 

Μεταρρύθμιση και η υπέρβαση του ασυλικού μοντέλου; 

• Θα καλυφθούν άμεσα οι κενές θέσεις απολυμαντών, που προβλέπονται; 

• Πότε τελικά το ΨΝΑ (Δαφνί) θα αποκτήσει νέο ασθενοφόρο, άκρως απαραίτητο 

για την εξυπηρέτηση των ασθενών του; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 

Αυγέρη Θεοδώρα ( Δώρα) 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Βαρδάκης Σωκράτης 



Βίτσας Δημήτρης 

Γιαννούλης Χρήστος 

Δραγασάκης Γιάννης 

Καλαματιανός Διονύσιος – Χαράλαμπος 

Κόκκαλης Βασίλειος 

Μάλαμα Κυριακή 

Μάρκου Κωνσταντίνος 

Μουζάλας Γιάννης 

Μωραΐτης Αθανάσιος (Θάνος) 

Ξενογιαννακοπούλου Μαριλίζα 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 

Παππάς Νίκος 

Πολάκης Παύλος 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Ραγκούσης Γιάννης 

Σαρακιώτης Γιάννης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 

Σκούφα Ελισσάβετ (Μπέττυ) 

Συρμαλένιος Νίκος 

Τελιγιορίδου Ολυμπία 

Τζάκρη Θεοδώρα 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Τσίπρας Γιώργος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Φίλης Νίκος 

Φωτίου Θεανώ 

Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης 

Χρηστίδου Ραλλία 

 

 



 




